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Protokół nr 9/2022                                                                                                 

z posiedzenia XLV Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

 

WAK.0002.9.2022 

XLV Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 27 października 2022 roku odbyła się         

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:52 tego 

samego dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 
23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 
wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

 
2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu - nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził,                    

że porządek obrad został zaakceptowany i przystąpił do jego realizacji. 

 

 

 

3. Podsumowanie rozgrywek sportowych realizowanych w ramach Mazowieckich 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej w sezonie sportowym 2021/2022 – wręczenie 

nagród. 

 

Przewodniczący Rady powitał jeszcze raz na Sesji Prezesa Szkolnego Związku 

Sportowego Warszawy i Województwa Mazowieckiego Panią Iwona Zielińska – Mróz                

i zaprosił do zabrania głosu.  

 

Pania Prezes zwróciła się z podziękowaniem za to, że Powiat Legionowski jest jednym             

z czołowych powiatów, jeżeli chodzi o organizację rozgrywek i docenianie roli sportu. 

Złożyła podziękowanie nauczycielom, trenerom, dyrektorom szkół oraz młodzieży, która 

tak licznie uczestniczy w zawodach i osiąga wspaniałe wyniki, nie tylko na etapie 

powiatowym, ale również w rozgrywkach międzypowiatowych i wojewódzkich, a nawet           

i ogólnopolskich organizowanych przez Szkolny Związek. Nadmieniła, że w jej ocenie 

zadowalające jest, że wydarzenia sportowe organizowane w Powiecie Legionowskim, dzięki 

staraniom Starostwa i Zarządu Powiatu oraz władz szkół, cieszy się takim uznaniem. 

Dodała, że miała okazję być na biegach przełajowych, rozpoczynających 25 Mazowieckie 

Igrzyska Młodzieży Szkolnej, i z tej okazji chciała złożyć serdeczne podziękowanie 

Dyrektorowi L.O. Panu Krzysztofowi Roszakowi za udostępnienie i pomoc w organizacji tych 

biegów oraz organizatorom, tj. Panu Pawłowi Kunie i Panu Olkowi Miętkowi, którzy 

wspaniale przeprowadzili tę uroczystość. Zachęciła, aby może w przyszłym roku udało się 

zorganizować zawody wojewódzkie na terenie powiatu. 

 

Prezes Szkolnego Związku Sportowego powiedziała, że na wniosek Szkolnego Związku 

Sportowego Warszawy i Województwa Mazowieckiego, Minister Sportu i Turystyki przyznał 

złotą odznakę „Za zasługi dla sportu” Panu Romanowi Madejowi. Z upoważnienia Ministra 

Pani Iwona Zielińska – Mróz, wręczyła odznakę Przewodniczącemu Powiatowego Szkolnego 

Związku Sportowego.  

 

Na sali rozległy się brawa.    

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do wyróżnionego Przewodniczącego Powiatowego 

Szkolnego Związku Sportowego o zabranie głosu. 

 



3 

 

Pan Roman Madej powiedział, że otrzymana odznaka jest odznaką dla całego Związku 

Sportowego Powiatu Legionowskiego, całego Zarządu, wszystkich nauczycieli i dyrektorów. 

 

Następnie Pan Roman Madej przedstawił podsuwanie rozgrywek sportowych realizowanych 

w ramach Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej w roku szkolnym 2021/2022 – stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Dodał, że w imieniu Zarządu Szkolnego Związku Sportowego składa podziękowanie 

dyrektorom szkół oraz trenerom, nauczycielom oraz Wydziałowi Spraw Społecznych 

Starostwa Powiatowego oraz Przewodniczącemu Rady i Staroście Legionowskiemu. 

  

Kolejno z Przewodniczącym Rady i Wicestarostą Legionowskim złożył podziękowania dla 

Prezesa Szkolnego Związku Sportowego Warszawy i Województwa Mazowieckiego Pani 

Iwony Zielińskiej – Mróz. 

 

Na sali rozległy się oklaski. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że teraz zostaną wręczone wyróżnienia dla wszystkich 

zwycięzców. Poprosił Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych o przedstawienie końcowej 

klasyfikacji rozgrywek.  

 

Głos zabrał Pan Mirosław Pachulski, który przypomniał, że w tym roku, po 3-letniej przerwie 

po raz 14. podsumowane zostały Mazowieckie Igrzyska Młodzieży Szkolnej, w których 

wzięło udział ponad 5000 uczniów. Zaznaczył, że Igrzyska organizuje Powiatowy Szkolny 

Związek Sportowy, a powiat zapewnia: statuetki, medale, przewozy na zawody 

międzypowiatowe, obsługę sędziowską oraz dyplomy. 

Dodał, że w ramach Igrzysk rozgrywane są zawody w 15 następujących dyscyplinach 

sportu: biegi przełajowe indywidualne i sztafetowe, czwórbój, trójbój, pływanie, 

gimnastyka,  tenis stołowy, badminton,  unihokej, piłka nożna, piłka ręczna, siatkówka, 

koszykówka, dwa ognie, ringo.  

Kategorie, w których rozgrywane są zawody to:  

* dzieci – klasy IV-VI Szkół Podstawowych 

* młodzież – klasy VII-VIII Szkół Podstawowych  

* licealiada – średnie szkoły. 

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że uhonorowani zostaną laureaci Igrzysk sezonu 

2021/2022. Zwrócił się do Przewodniczącego Rady i Wicestarosty Legionowskiego  z prośbą 

o wręczanie nagród zwycięzcom. Następnie odczytał zwycięzców. 

Kategoria „Dzieci” czołowe miejsca zajęły szkoły (sklasyfikowano 28 szkół podstawowych):  

1) III miejsce – SP nr 2 w Legionowie; 

2) II miejsce  - SP nr 1 w Chotomowie; 

3) I miejsce – SP Stanisławów Pierwszy. 

 

Dodał, że wyróżnieni otrzymają statuetkę i kartę podarunkową do sklepu Decathlon               

oraz upominek w postaci zestawu piłek otrzymują. 

 

Kategoria  „Młodzież” (sklasyfikowano 28 szkół podstawowych): 

1) III miejsce – SP nr 8 w Legionowie; 

2) II miejsce  - SP Wola Kiełpińska; 

3) I miejsce – SP nr 1 w Chotomowie. 
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„Licealiada” (sklasyfikowano 8 szkół ponadpodstawowych): 

1) III miejsce – LO im. S. Lema w Stanisławowie Pierwszym;  

2) II miejsce  - LO im. M. Konopnickiej w Legionowie; 

3) I miejsce – Zespół Szkół w Komornicy Liceum Ogólnokształcące w Komornicy. 

  

  

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że Powiatowy Szkolny Związek Sportowy proponuje 

wyróżnienia zespołów sportowych, które zajęły wysokie miejsca w zawodach na szczeblu 

wojewódzkim i ogólnopolskim w ramach Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej: 

 

Kategoria „Dzieci”- Szkoły Podstawowe 

  

I miejsce w Województwie i III w Polsce w piłce siatkowej dziewcząt - SP Stanisławów 

Pierwszy – w składzie:  

1) Maja K. 

2) Hanna W. 

3) Magdalena Sz. 

4) Wiktoria B. 

5) Zuzanna Sz. 

6) Julia Cz. 

7) Magdalena S. 

8) Emilia Ż. 

9) Wiktoria Sz. 

10) Barbara S. 

11) Wiktoria F. 

12) Natalia K. 

 

II miejsce w Województwie w tenisie stołowym dziewcząt - SP Serock, w składzie:  

1) Hanna S. 

2) Julia Sz. 

3) Gabriela Z. 

 

II miejsce w Województwie w szachach dziewcząt i chłopców - SP Serock, w składzie:  

1) Nina M. 

2) Natan O. 

3) Alan B. 

4) Antoni O. 

 

III miejsce w Finale Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej w pływaniu drużynowym: 

1) Davyd B. 

2) Kacper J. 

3) Stanisław M. 

4) Mikołaj P. 

5) Franciszek S. 

6) Antoni S. 

7) Eryk U. 

8) Wojciech W.  

 

Kategoria „Młodzież” – Szkoły Podstawowe: 

  

II miejsce w Wojewódzkim drużynowym pływaniu dziewcząt - SP Józefów:  

1) Hanna K. 

2) Marianna B. 

3) Zuzanna G. 

4) Eliza J. 

5) Maja R. 

6) Oliwia W. 
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II miejsce w Wojewódzkim drużynowym pływaniu chłopców - SP Józefów:  

1) Nataniel E. 

2) Adam W. 

3) Franciszek L. 

4) Mateusz J. 

5) Miłosz W. 

6) Stanisław K. 

 

Wyróżnienia indywidualne: 

  

I miejsce w Kategorii „Dzieci” w Województwie w indywidualnych biegach przełajowych - 

SP Jadwisin - Jan Ch. 

  

II miejsce w kategorii „Młodzież” w Województwie w indywidualnych biegach przełajowych 

- SP nr 8 w Legionowie - Agata Cz. 

 

Wyróżnienia nauczycieli przygotowujących dzieci i młodzież do zawodów oraz 

organizujących rozgrywki sportowe na szczeblu powiatowym, międzypowiatowym 

i wojewódzkim: 

1) Justyna W. – SP nr 2 Legionowo; 

2) Wojciech S. – SP nr 8 Legionowo; 

3) Przemysław R. – SP nr 3 w Legionowie; 

4) Dariusz P. – SP Stanisławów Pierwszy; 

5) Marcin Cz. – SP Stanisławów Pierwszy; 

6) Przemysław Ź. – LO Stanisławów Pierwszy; 

7) Katarzyna S. – SP Józefów; 

8) Marcin P. – SP Józefów; 

9) Radosław Cz. – SP nr 2 Wieliszew; 

10) Arkadiusz M. – SP Skrzeszew; 

11) Karol Sz. – SP nr 1 Chotomów; 

12) Gabriela Cz. – SP nr 1 Chotomów; 

13) Barbara K. – SP Serock; 

14) Mateusz K. – SP Serock; 

15) Andrzej P. – LO Komornica; 

16) Adam P. – SP Izabelin. 

 

Wyróżnienia osób, nauczycieli i trenerów działających na rzecz sportu i organizacji 

zawodów na terenie powiatu i województwa: 

1) Aleksander M. – SP Łajski; 

2) Krzysztof S. – Niepubliczna Szkoła Podstawowa Jana Pawła II w Legionowie; 

3) Anna K. – Niepubliczna Szkoła Podstawowa Jana Pawła II w Legionowie; 

4) Katarzyna M. – SP nr 2 w Legionowie; 

5) Justyna K. – SP nr 1 w Chotomowie; 

6) Krzysztof R. – Dyrektor LO w Komornicy; 

7) Paweł K. – LO w Komornicy; 

8) Janusz P. – SP nr 8 w Legionowie; 

9) Anita S. – Koordynator Gminy Serock- Serockie Inwestycje Samorządowe; 

10) Roman M. – Przewodniczący Powiatowego Szkolnego Związku Portowego. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Naczelnikowi Wydziału Spraw Społecznych za sprawne 

przeprowadzenie podsumowania Igrzysk. Jeszcze raz serdecznie podziękował za obecność 

Pani Prezes Szkolnego Związku Sportowego Warszawy i Województwa Mazowieckiego Pani 

Iwonie Zielińskiej – Mróz, Przewodniczącemu Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego 

Panu Romanowi Madejowi oraz wszystkim dyrektorom, nauczycielom, a także trenerom, 

którzy tworzą wspaniały klimat, aby młodzież mogła się realizować. Nadmienił, że sport to 

wartość ponadczasowa, a w obecnych trudnych czasach uczy dyscypliny, wytrwałości, 
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cierpliwości i wychowuje w duchu fair play. W ocenie Pana Leszka Smuniewskiego,                 

te wartości, które są teraz wpajane młodzieży, będą owocować w przyszłości wspaniałymi 

obywatelami powiatu, którzy będą zdobywać kolejne sukcesy. Jeszcze raz w imieniu swoim 

i całej Rady Powiatu w Legionowie oraz Zarządu Powiatu w Legionowie złożył serdeczne 

podziękowanie wszystkim zaangażowanym w to, aby stworzyć dobre warunki do rozwoju 

zainteresowań sportowych młodzieży. Natomiast sportowcom podziękował za to,                    

że zdecydowali się pójść tą drogą, że kontynuują piękne, sportowe tradycje, które 

towarzyszą ludzkości od tysiącleci.  

 

Na sali rozległy się oklaski.    

 

Przewodniczący Rady ogłosił 3 minuty przerwy w obradach.  

Po przerwie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 23.09.2022 r. do dnia 

25.10.2022 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie             

z dnia 29 września 2022 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Powiat 

Legionowski informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Legionowskiego      

za pierwsze półrocze 2022 roku – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

Nadmienił, że opinia jest pozytywna;  

2) Uchwała Nr 213/2022 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Legionowskiego za rok szkolny 2021/2022; 

Dodał, że Informacja ta została udostępniona w programie e-sesja; 

3) skarga od mieszkańców Gminy Jabłonna; 

skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia tej skargi, najprawdopodobniej odbędzie się na Sesji Rady 

Powiatu w dniu 28.11.br.  

4) od Starosty Legionowskiego do wiadomości Przewodniczącego Rady, pisma 

skierowane do Marszałka Województwa Mazowieckiego w sprawie: 

a) przejazdu kolejowego w miejscowości Michałów – Reginów – stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu; 

b) przebudowy skrzyżowań zwykłych ul. Jagiellońskiej z ul. Słowackiego                       

i ul. Mickiewicza w Legionowie na skrzyżowania o ruchu okrężnym – stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie pisma są dostępne w Biurze Rady. 

 

Nadmienił, że przewidywany termin kolejnej Sesji wypada 28.11.2022 r.   

 

Pan Leszek Smuniewski zwrócił się z prośbą do Radnych o przesyłanie propozycji do planu 

pracy Rady Powiatu w 2023 roku, na adres mailowy Biura Rady do dnia 20.11.br.. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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5. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Wicestarosta Legionowski Pan Konrad Michalski powiedział, że przedstawi 

prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego 

– stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz 

poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji i zaproponował dyskusję, 

w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że chciałby podziękować Staroście Legionowskiemu, 

Zarządowi Powiatu i Panu Premierowi za sprawę nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej.    

W jego ocenie jest to bardzo istotna kwestia dla mieszkańców powiatu. 

Nadmienił, że jest dumny, iż budowa obiektów dla instytucji kultury i oświaty jest bardzo 

widoczna w powiecie. W tej kwestii złożył podziękowanie dla Zarządu Powiatu.  

Pan Konrad Michalski potwierdził, że nocna opieka zdrowotna to ważna kwestia dla 

mieszkańców i również uważa, że bardzo dobrze, iż szpital będzie realizował tą pomoc. 

Dodał, że jeżeli chodzi o budowę szkoły, to podziękowania należą się również Panu 

Wiesławowi Smoczyńskiemu, ponieważ już dawno był propagatorem, aby to liceum 

powstało.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił     

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

  

 

6. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady powiedział, że jest zobowiązany do przeprowadzenia analizy 

oświadczeń Radnych. Przedstawił analizę oświadczeń majątkowych Radnych Rady Powiatu 

w Legionowie złożonych w/g stanu na 31 grudnia 2020r. – stanowi załącznik nr 10             

do protokołu. 

Nadmienił, że Przewodniczący Rady jest zobowiązany do przekazania oświadczeń 

majątkowych Radnych Powiatu również do Naczelnika Urzędu Skarbowego, który dokonuje 

analizy tychże oświadczeń. Odczytał analizę dokonaną przez Naczelnika Urzędu 

Skarbowego – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że analizy oświadczeń majątkowych Przewodniczącego 

Rady i Starosty Legionowskiego dokonuje Wojewoda Mazowiecki i odczytał pismo 

wojewody – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Sekretarza Powiatu Legionowskiego                   

o przedstawienie informacje na temat oświadczeń majątkowych członków Zarządu 

Powiatu, oraz osób, które są zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych. 

Pan Paweł Trawkowski powiedział, że przedstawi informację dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych członków Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu Legionowskiego, Sekretarza 

Powiatu Legionowskiego, pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie 

upoważnionych do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu Starosty 

Legionowskiego, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Legionowskiego. 

Zaznaczył, że w roku 2022 złożonych zostało 70 oświadczeń majątkowych. Zgodnie              

z wymogami ustawy została przeprowadzona ich analiza. Liczba błędnych pozycji  

oświadczeń wynosi 12. Dodał, że uwagi zostały omówione z osobami wypełniającymi 

dokumenty. Nadmienił, że w oświadczeniach pojawiły się następujące błędy: brak 

załączonego PIT-u, brak parafki, brak wypełnienia wszystkich pozycji. Pan Paweł 

Trawkowski powiedział, że na dzień dzisiejszy nie dopatrzono się takich uchybień, które 

skutkowałyby koniecznością zawiadomienia Centralnego Biura Antykorupcyjnego.      

 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji i zapytał, czy ktoś ma 

jakieś pytania w tej kwestii.                      

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku. 

 

 

7. Oświata w Powiecie Legionowskim: podsumowanie pracy szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Legionowski w roku szkolnym 

2021/2022, ocena realizacji inwestycji oświatowych, informacje o pozyskanych 

środkach zewnętrznych w tym funduszy Unii Europejskiej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego                  

o omówienie tematu. 

Pan Konrad Michalski szczegółowo omówił Informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Legionowskiego za rok szkolny 2021/2022 – stanowi załącznik nr 13                      

do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu i zaproponował 

dyskusje w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że chciałby złożyć gratulacje Pani Marzannie Kmieciak 

otrzymanego wyróżnienia jakim jest certyfikacja. Dodał, że miał przyjemność uczestniczyć 

w spotkaniu przedstawicieli Delegacji Rumuńskiej, która wizytowała w Powiecie 

Legionowskim i odwiedziła również Powiatowy Zespół Szkół i Placówek Specjalnych               

w Legionowie, które jest tworzone przez Panią Dyrektor. W ocenie Przewodniczącego Rady 

goście z Rumunii byli pod ogromnym wrażeniem. Jest to wielki sukces, że ta placówka 

dzięki kadrze, zarządzaniu i tworzonemu przez wszystkich klimatowi, bardzo dobrze się 

rozwinęła i „jest perełką” na pewno na szczeblu wojewódzkim, a może nawet i krajowym, 

a otrzymany certyfikat tylko i wyłącznie to potwierdza. Poprosił o przekazanie gratulacji       

i podziękowań dla wszystkich współpracowników, którzy na ten sukces pracują.  

Pani Marzanna Kmieciak… (wypowiedź niesłyszalna) 

Na sali rozległy się oklaski.       
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Przewodniczący Rady zwrócił się również do dyrektorów pozostałych powiatowych 

placówek oświatowych, ze słowami podziękowania za wykazany we wrześniu wysiłek             

i zaangażowanie, ponieważ początek bieżącego roku szkolnego był wyjątkowo trudny ze 

względu na znacznie zwiększoną liczbę uczniów. Przekazał życzenia sukcesów                          

i zadeklarował gotowość Rady Powiatu do współpracy i otwartość na pomysły. 

Na sali rozległy się oklaski.       

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że oświata i kultura jest podstawą, fundamentem 

budowy społeczeństwa i państwo ten ciężar na swoich barkach dźwigacie. Nadmienił,           

że biorąc pod uwagę, że niedawno było obchodzone święto nauczyciela, złożył od Radnych 

podziękowanie i gratulacje za szkolenie i wychowywanie dzieci.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXIV/2021 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie, w której kolejno udział więli.  

Pan Mirosław Kado zapytał, dlaczego projekt przewiduje zdjęcie środków na melioracje 

wodne i dlaczego ta procedura tak długo trwa? Odnosząc się do tego tematu, zapytał 

również dlaczego kształt budek lęgowych ptaków ma mieć wpływ na bezpieczeństwo 

mieszkańców Powiatu Legionowskiego? 

Zapytał również jaki problem pojawił się, że należy przeprojektować, albo uzupełniać 

projekt ul. Polnej? W ocenie Radnego droga jest „bardzo ładna”, a inwestycja realizowana 

jest bardzo szybko. 

Pan Mirosław Kado, zapytał również, o kwotę ponad 8.000.000,00 zł z tytułu udziałów           

w podatku, czy to jest to co wynika z „grafiku” ustawowego, czy są to jakieś dodatkowe 

środki Ministerstwa?    

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że odniesie się do pytania, dotyczącego 

zwiększenia udziału w PIT. Nadmieniła, że są to udziały, które są powiatowi należne. 

Dodała, że powiat otrzymał zmianę planów w tym zakresie, a rok 2023 będzie kolejnym 

rokiem, kiedy powiat otrzyma obniżenie wysokości planów, w zakresie podatku 

dochodowego od osób fizycznych. Zaznaczyła, że praktycznie strata, którą powiat osiągnął 

w roku 2022 została wyrównana tymi dodatkowymi środkami, ale jednocześnie powiat 

otrzymał informację, że w związku z tym, nie otrzyma subwencji dodatkowej na rok 2023. 
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Czyli te środki rekompensują powiatowi również te dodatkowe środki, które powiat miał 

otrzymać w roku 2023.  

Wicestarosta Legionowski powiedział, że na pozostałe pytania, odpowiedź zostanie 

udzielona Radnemu na piśmie.    

Przewodniczący Rady nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.10.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Dodał, że jeżeli chodzi o budki lęgowe, to prace w tym zakresie trwają, a na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Rozwoju pewne kwestie zostały ustalone, jeżeli chodzi o wyznaczenie 

kolejnych działań. W przypadku, kiedy w dalszym ciągu ten marazm urzędniczy będzie 

trwał, Komisja podejmie stosowne kroki.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, przystąpił do procedury głosowania.    

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                  

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Śledziewski 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Sokolnicki 

Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z problemami technicznymi, Pan Mariusz 

Śledziewski nie mógł wziąć udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr 294/XLV/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                        

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 14         

do protokołu. 

 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2040. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2040. 
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Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński poprosił o uzupełnienie, ponieważ nie jest pewien, czy dobrze 

zrozumiał. Zapytał, czy obniżenie podatku od osób fizycznych powoduje obniżenie dochodu 

powiatu i czy dobrze rozumie, że to 8.000.000,00 zł, to jest uzupełnienie tej kwoty,              

że budżet państwa dodatkowo uzupełnia kwotę dochodu powiatu i powiat może 

dysponować tymi pieniędzmi? Poprosił Panią Skarbnik o potwierdzenie tej kwestii.    

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że środki w wysokości 8.000.000, 00 zł otrzymane 

przez powiat, dotyczą roku 2022 i są to utracone dochody z tytułu udziału w PIT. Dodała, 

że dochody z tytułu zarówno PIT, jak i CIT co roku wzrastały. Natomiast po ustaleniu 

zmiany ustawy, dochody dotyczące podatku dochodowego od osób fizycznych zostały 

ustalone na poziomie stałym i przekazywane są w stałych, równych ratach, co miesiąc            

i zasilają konto powiatu. Nadmieniła, że wcześniej powiat uzyskał udział faktycznych 

wpływów tego, co mieszkańcy z terenu powiatu wpłacali w tym zakresie.    

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że ubytki w PIT, które są konsekwencją reformy 

podatkowej, zostały w części skompensowane poprzez wprowadzenie nowej części 

subwencji ogólnej, części rozwojowej. Dodał, że ta część rozwojowa miała być dostępna 

dla jednostek samorządu od roku 2023. Ponieważ już w tym roku pojawiły się napięcia, 

jeżeli chodzi o możliwość wykonania budżetów na takim poziomie jak on był założony, 

między innymi w związku z wysoką inflacją, została podjęta decyzja, aby nastąpiło 

wcześniejsze wypłacenie środków, które miały być wypłacone jako rekompensata                 

w przyszłym roku za przyszły rok. Podsumowując, w tym roku na poprawienie sytuacji 

finansowej powiat otrzymał środki, które miały nam zapewnić „bezpieczną poduszkę 

finansową” w roku przyszłym. Dlatego w przyszłym roku, powiat tych środków nie otrzyma. 

Dodał, że z punktu widzenia takich powiatów, jak Powiat Legionowski, ta zmiana de facto 

nie oznacza jakichkolwiek środków dodatkowych, bo rzeczywiście powiaty małe, te które 

w ramach części rozwojowej subwencji ogólnej miały otrzymać mniej niż 6.000.000,00 zł 

otrzymały dodatkowe środki wyrównujące do kwoty 6.000.000,00 zł w tym roku. 

Zaznaczył, że Powiat Legionowski otrzymał tylko i wyłącznie to, co otrzymałby w roku 

przyszłym, czyli w przyszłym roku powiat będzie musiał sobie poradzić bez mechanizmu 

wyrównania straty w PIT.      

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.10.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 
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Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Sokolnicki 

Uchwała Nr 295/XLV/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2040 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 278/XL/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych 

lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

Przewodniczący Rady wrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetowej, gdzie otrzymał 

pozytywne opinie. Nadmieniła, że w projekcie uchwały zmieniona zostaje wysokość 

środków na poszczególnych zadaniach rehabilitacji społecznej, kwota 22.400,00 zł, która 

pochodzi z rehabilitacji zawodowej przesunięta zostaje na bariery architektoniczne                

w komunikowaniu się i techniczne. Dodała, że ponadto, w związku z niewykorzystaniem 

kwoty 5.977 zł, w zakresie środków przekazanych na realizację turnusów rehabilitacyjnych, 

środki te zostają przesunięte na sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Anna Gajewska 

powiedziała, że na posiedzeniu komisji projekt został omówiony i otrzymał pozytywną 

opinię członków komisji. 

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu również omówiła 

projekt uchwały i wydała pozytywną opinią.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 278/XL/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków 

przeznaczonych na te zadania.  



13 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Sokolnicki 

Uchwała Nr 296/XLV/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                          

Nr 278/XL/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków 

przeznaczonych na te zadania – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z planowaną na Sesji obecnością Burmistrza 

Miasta i Gminy Serock, który będzie obecny za ok 10 minut, proponuje, aby pkt 11 

Wystąpienie Burmistrza Miasta i Gminy Serock dotyczące inwestycji Kolej Północnego 

Mazowsza, porządku obrad został omówiony po pkt. 12 Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji 

Rady Powiatu w Legionowie  i pkt. 13 Wolne wnioski i oświadczenia. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionej propozycji, Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania w sprawie zmiany porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Konrad Michalski, Sylwester Sokolnicki 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu. 

 

 

 

11. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 26.09.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  
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Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Kownacka 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Sokolnicki 

Przewodniczący Rady potwierdził, że protokół z XLIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

12. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju już           

o tym wspominał, ale chciałby powtórzyć. Nadmienił, że powiat prowadzi inwestycje na 

które przeznacza bardzo dużo pieniędzy. Natomiast zaznaczył, że w kraju jest ponad 17% 

inflacja i trzeba zwrócić uwagę na to, żeby pracownikom powiatu w nowym roku udzielić 

podwyżek w wysokości zbliżonej do inflacji. Zaznaczył, że dla przykładu podwyżki na 

poziomie 4 %, będą oznaczać, że pracownicy realnie będą zarabiać ok 10 % mniej. Dodał, 

że żywność bardzo podrożała, a jest ona głównym wydatkiem każdego człowieka i należy 

pamiętać o pracownikach, aby tą inflację starać się niwelować.  

Przewodniczący Rady powitał Starostę Legionowskiego Pana Sylwestra Sokolnickiego, 

który dołączył do Sesji Rady.      

Pan Grzegorz Kubalski potwierdził, że to samo pytanie Pan Zbigniew Garbaczewski zadał 

na posiedzeniu Komisji Rozwoju, gdzie została udzielona szczegółowa odpowiedź.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że również jest za udzieleniem podwyżek dla 

pracowników, ale stawiając taki wniosek, należałoby postawić drugi wniosek z czego             

w budżecie należałoby zrezygnować, aby dać podwyżki. 

 

 

13. Wystąpienie Burmistrza Miasta i Gminy Serock dotyczące inwestycji Kolej 

Północnego Mazowsza. 

 Przewodniczący Rady powitał Burmistrza Miasta i Gminy Serock. Nadmienił, że            

7 października br. miało miejsce wyjątkowe wydarzenie na terenie Powiatu 

Legionowskiego. Gościem Miasta Serock był Wicepremier Pan Henryk Kowalczyk i Minister 
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Infrastruktury Pan Andrzej Adamczyk wraz z zastępcą oraz przedstawiciele PKP Polskie 

Linie Kolejowe i jednym z bohaterów, który jest również gościem trwającej Sesji Rady 

Powiatu był Burmistrz Miasta i Gminy Serock. Nadmienił, że jest liderem wyjątkowego 

przedsięwzięcia, jakim jest Kolej Północnego Mazowsza, a w którym również samorząd 

Powiatu Legionowskiego bierze udział. Zaznaczył, że to przedsięwzięcie zgromadziło wokół 

siebie przedstawicieli samorządu gminnego, powiatowego i wojewódzkiego i odbywa się 

również z udziałem Ministerstwa Infrastruktury oraz spółki PKP PLK. Pan Leszek 

Smuniewski nadmienił, że miał przyjemność wraz ze Starostą Legionowskim i Wicestarostą 

Legionowskim, uczestniczyć w tym wydarzeniu, które niewątpliwie otwiera nowe 

możliwości, jeżeli chodzi o rozwój Północnego Mazowsza i będzie miało wpływ na rozwój 

infrastruktury kolejowej Północnego Mazowsza. 

Zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy Serock o szczegółowe omówienie 

procedury, która tak naprawdę rozpoczęła się w roku 2019. Poprosił również  

przedstawienie harmonogramu dalszych prac w tym zakresie. 

Pan Artur Borkowski powiedział, że chciałby podziękować za udział Powiatu Legionowskiego 

w tym przedsięwzięciu, za dostrzeżenie tej potencjalnej szansy, za obecność na podpisaniu 

tej umowy, za dyskusje na Sesjach i dedykowanie środków w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, za możliwość zaprezentowania w dniu dzisiejszym tego zagadnienia. 

Doprecyzował, że w tym przedsięwzięciu bierze udział 18 samorządów.  

Pan Artur Borkowski poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rozwoju Miasta i Gminy Serock o przedstawienie prezentacji                         

w omawianym temacie. Dodał, że to właśnie wkład merytoryczny i nakład pracy Pana 

Kierownika w dużym stopniu jest właśnie omawiany.  

Pan Jakub Szymański przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Na sali rozległy się oklaski.  

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie szczegółowych informacji 

dotyczących tego omawianego przedsięwzięcia i zaproponował dyskusję, w której kolejno 

udział wzięli. 

Pan Robert Wróbel powiedział, że ten projekt świadczy sam za siebie, a ilość instytucji, 

biorących udział w tym przedsięwzięciu, które stanęły ponad sporami politycznymi jest 

tego dowodem. Nadmienił, że dodatkowo odbywa się to w czasie, kiedy każdy samorząd 

przeżywa kryzys de facto związany z finansowaniem oświaty i innych swoich instytucji. 

Fakt, że w tych okolicznościach, samorząd desygnuje pieniądze na ten projekt, świadczy 

po prostu o olbrzymiej wierze w to, że dokładnie ten projekt jest w stanie zmienić 

rzeczywistość Północnego Mazowsza. W ocenie Radnego tak właśnie się stanie i jest to 

ostatni moment, aby go zrealizować. Dodał, że wszyscy zdają sobie sprawę z tego,                

że większość terenów, które położone są w atrakcyjnych miejscach, które jeszcze są 

relatywnie dobrze skomunikowane komunikacją samochodową, są objęte miejscowymi 

planami zagospodarowania przestrzennego i przewidziane do zabudowy. Zaznaczył, że to 

jest ostatnia chwila, aby rozmawiać z właścicielami, aby nie dopuścić do sytuacji 

drastycznych sporów społecznych związanych z terenami, przez które ta linia kolejowa 

będzie wytyczona. To, że samorząd wyszedł z inicjatywą, zanim centralna instytucja - 

Spółka Kolejowa zabrała się za realizację tej inwestycji, de facto być może ratuje w ogóle 

ten projekt i czyni go realnym. Nadmienił, że kibicuje temu projektowi i deklaruję swój 

udział.   

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady jeszcze raz serdecznie 

podziękował za obecność i przedstawienie tematu. Zadeklarował gotowość Rady Powiatu 

w Legionowie do wspierania tej inicjatywy.  
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14. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

  

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

 

Protokół przygotowała Agata Szraga 

 


